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Šimon Reich a přenos covidu-19 u dětí
manipulatori.cz/simon-reich-a-prenos-covidu-19-u-deti/

Jedním z těch, kteří se poslední rok a půl často vyjadřují k pandemické situaci, je Šimon
Reich. Ten od Českého klubu skeptiků Sisyfos obdržel dokonce anticenu Bludný balvan.
„MUDr. Šimon Reich – Associate Medical Affairs manager ve společnosti Medicem a
specialista na klinický EBM výzkum (ať už to znamená cokoliv). Dále exčlen TOP09 si
ho vysloužil mj. za výrok, že i kdyby se epidemie vymkla kontrole a zemřelo by třeba 50
tisíc lidí, katastrofa by to podle něj nebyla. Země by to zvládla,“ píše Sisyfos.

V novém videu Šimon Reich tvrdí, že děti se nemohou nakazit covidem a už vůbec ho
nemohou na nikoho přenést. Například studie z Rakouska popsala, že nový koronavirus
je schopen nakazit značné množství školáků i učitelů. K podobným závěrům došla v
poslední době řada dalších výzkumů z jiných zemí. Shodují se v tom, že přestože děti
nemusí vykazovat žádné příznaky covidu-19, hrají v šíření viru významnou roli.

Varováním nám může být situace v USA. Počet dětí hospitalizovaných s onemocněním
covid-19 ve Spojených státech dosáhl nového maxima, v nemocnicích se jich nachází
1902. Zdravotnická zařízení na jihu země jsou na hranici svých možností, další pacienti
do nich proudí zejména po nákaze nakažlivější variantou Delta. Děti v současné době
tvoří asi 2,4 procenta všech hospitalizací s covidem-19 v USA. Vakcína není určená
dětem do 12 let, tato věková skupina je tak náchylnější k nákaze vysoce nakažlivou
variantou Delta.

Jan Cemper

administrator

Jsem šéfredaktor projektu. Narodil jsem se a žiji v Kolíně. Ve svém mládí jsem se
angažoval v radikálním levicovém hnutí, což považuji za velkou osobní chybu. Mnoho
lidí proto nechápe, proč najednou ověřuji faktické informace. Má odpověď je "právě
proto". Válka na Ukrajině a následná islamofobní vlna mi pomohla si uvědomit, že
spousta věcí na internetu není pravda. Vím, jak se dezinformace šíří i kdo je vytváří.
Znám cílovou skupinu, na kterou jsou dezinformace zaměřeny. Těmito lidmi neopovrhuji
a ani si nemyslím, že jsou nesvéprávní jedinci, kterým musíme vše vysvětlovat. Na
stranu druhou zásadně odmítám, aby lež byla nazývána jiným názorem.
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